
Datum: 25 februari 2024
Betreft: Schriftelijke vragen over het Afvalfonds

Geacht college,

In een artikel van TC Tubantia van 24 februari 2024 wordt gemeld dat gemeenten minder
geld krijgen van het Afvalfonds omdat zij steeds vaker partijen afval afkeuren.
(https://www.tubantia.nl/binnenland/heibel-om-inzameling-afval-gemeenten-krijgen-steeds-va
ker-hun-geld-niet~a4d551b0/).

Onze vragen aan het college zijn:
- Krijgt de gemeente Hengelo minder geld van het Afvalfonds omdat bijvoorbeeld veel

afval door hen wordt afgekeurd? Zo ja, om hoeveel geld gaat het dan voor onze
gemeente? En hoeveel afval wordt afgekeurd?

- Heeft de gemeente Hengelo ook voor de motie gestemd om het contract met het
Afvalfonds te verbreken (zie artikel)? Zo ja of nee, wat was de motivatie?

- Vindt het college de opstelling van het Afvalfonds ook te hard (zie voor duiding het
artikel)? Zo ja of nee, waarom?

- Hoe ziet het college de toekomstige samenwerking met het Afvalfonds?

Met vriendelijke groet,

Remko Lulof
D66 Hengelo
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